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Interpellation till kultur och fritidsnämndens ordförande Hans Dahm. 

 

 

Idrott och föreningsverksamhet i Tibro 

På nämndsammanträde och i budgetberedningar mm upprepas hela tiden mantrat, att barn 
och ungdomar i Tibro i så stor utsträckning inte vill vara med i föreningslivet längre, utan det 
är spontan idrott som gäller. 

 

Med hänvisning till ovanstående frågar vi: 

-Vilken undersökning ligger till grund för det påståendet? 

-Kan vi ta del av den undersökningen? 

-Hur många av Tibro’s barn och ungdomar har fått frågan? 

-Hur många valde att delta i undersökningen? 

-Hur många har svarat att de i så stor utsträckning inte vill vara med i föreningslivet längre? 

-Vad har de angett för skäl till att de i så stor utsträckning inte vill vara med längre? 

-Hur många har svarat att de föredrar spontan idrott? 

-För det är väll inte så illa att konkret fakta saknas för påståendet?  

 

 
Åse Nicklasson, SD  
Ulf Lindström, SD 


